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ZÁPISNICA 
 

zo zasadnutia Komisie financií a správy majetku mesta  

dňa 10.04.2024 

 

 
Program  

1. Otvorenie 

2. VZN mesta Tlmače č. 01/2024 o umiestňovaní volebných plagátov na verejných 

priestranstvách na území mesta Tlmače (PRED) 

3. Návrh na udelenie čestného občianstva p. Ing. Eve Seidlovej a Ing. Mariánovi 

Zuzčákovi 

4. Výsledky hospodárenia mesta Tlmače a ním zriadených organizácií za rok 2023 

(MsKS, SMT, MsÚ) 

5. Zmena rozpočtu mesta č. 1/2024-Z. 

6. Správa o výstavbe v meste Tlmače za rok 2023 

7. Zámer na prenájom parciel pod parkoviská k BD Slovanská ul. 36/27, Tlmače-

Letura s.r.o. (SMM) 

8. Priamy prenájom – výsledky zámerov č. 02/PN/2024-08/PN/2024 (SMM) 

9. Úprava príspevku pre CVČ 

10. Záver 

 

 

1. Otvorenie   

Ing. Lenka Ševcová privítala prítomných členov Komisie financií a správy majetku mesta. 

Počet  prítomných členov Komisie financií a správy majetku mesta bol 7 – Ing. Lenka Ševcová, 

Ing. Marek Kotrus, Mgr. Martin Považan, Peter Havran, Zdeněk Kupka, Ing. Kamila Stráňovská. 

MUDr. Rastislav Kubica sa dostavil neskôr. 

Neprítomný: 1 (Ing. David Terek) 

 

2. VZN mesta Tlmače č. 01/2024 o umiestňovaní volebných plagátov na verejných 

priestranstvách na území mesta Tlmače 
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Materiály boli komisii elektronicky zaslané. P. Marek Kotrus sa opýtal či musí byť vymedzené 

aký druh billboardu (volebná kampaň, reklama ...). sa môže na danú plochu použiť alebo sa môžu 

billboardové plochy použiť na akýkoľvek typ billboardu V rámci nového zákona je potrebné 

aktualizovať VZN.  

 

Prebehlo hlasovanie o tomto bode rokovania:  

Za: 6 (Ing. Lenka Ševcová, Ing. Marek Kotrus, Mgr. Martin Považan, Peter Havran, Zdeněk 

Kupka, Ing. Kamila Stráňovská) 

Proti:0 

Zdržal sa: 0 

 

3. Návrh na udelenie čestného občianstva p. Ing. Eve Seidlovej a Ing. Mariánovi Zuzčákovi 

Materiály boli komisii zaslané. P. Kamila Stráňovská a p. Mgr. Martin Považan nevidia dôvod na 

udelenie čestného občianstva pre p. Zuzčáka, nakoľko sa podľa nich p. Zuzčák zaslúžil o rozvoj 

mesta z pozície primátora mesta, za ktorú poberal plat. Naopak p. Seidlová, ,,rekordérka,, v 

počte odbehnutých maratónov, cestuje na vlastné náklady, reprezentuje mesto Tlmače je adeptom 

na udelenie občianstva. Pán MUDr. Kubica sa tiež pripojil  k návrhu na udelenie čestného 

občianstva a podľa neho by takéto ocenenie mal dostať človek, ktorého väčšina mesta bude vnímať 

pozitívne podľa určitých kritérií. Tak isto to vníma aj p. Lenka Ševcová. Pre p. Petra Havrana je  

prioritou nezištný prínos. 

Návrh pani  Ing. Ševcovej bolo rozdeliť bod rokovania a hlasovať zvlášť: 

a) udelenie čestného občianstva pre p. Seidlovú 

za: 7 (Ing. Lenka Ševcová, Ing. Marek Kotrus, Mgr. Martin Považan, Peter Havran, Zdeněk 

Kupka, Ing. Kamila Stráňovská, MUDr. Rastislav Kubica)  

b) udelenie čestného občianstva pre p. Zuzčáka:  

za: 1 (Ing. Marek Kotrus) 

Proti: 3 (Ing. Lenka Ševcová, Mgr. Martin Považan, MUDr. Rastislav Kubica) 

Zdržal sa: 3 (Peter Havran, Ing. Kamila Stráňovská, Zdeněk Kupka,) 

 

4) Výsledky hospodárenia mesta Tlmače a ním zriadených organizácií za rok 2023 (MsKS, 

SMT, MsÚ) 
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Materiály boli komisii zaslané. Komisia nemala k výsledkom žiadne námietky.   

 

Za: 6 (Ing. Lenka Ševcová, Ing. Marek Kotrus, Mgr. Martin Považan, Peter Havran, Zdeněk 

Kupka, Ing. Kamila Stráňovská) 

Proti: 0 

(p. Kubica nebol prítomný pri rokovaní o tomto bode) 

 

 5) Zmena rozpočtu mesta č. 1/2024-Z 

Materiály boli komisii zaslané.  Komisia sa zamerala na rokovanie o kontajnerových stojiskách, 

ktoré by sa mali zastrešiť.  Ide o stojiská, ktoré majú spevnené plochy.  Pán Mgr. Považan navrhol, 

aby sa vysúťažili všetky stojiská a postupne sa zastrešovali. Tie stojiská, ktoré sú nejakým 

spôsobom zastrešené by sa robili neskôr. 

Komisia sa zhodla na tom, aby mesto vybudovalo stojiská, ku ktorým budú čipy, aby sa udržal 

poriadok okolo smetných nádob a v ich okolí. Tieto čipy si zafinancujú obyvatelia bytových 

domov z fondu opráv. 

Mesto informuje občanov, že budú potrebovať elektronické zámky a obstará stojiská do konca 

júna 2025.  

Ďalším bodom rokovania bola výstavba beach volejbalového ihriska, na ktoré je potrebné navýšiť 

rozpočet o 10 000,- €. 

 

Za: (7) Ing. Lenka Ševcová, Ing. Marek Kotrus, Mgr. Martin Považan, Peter Havran, Zdeněk 

Kupka, Ing. Kamila Stráňovská, MUDr. Rastislav Kubica  

Proti: 0 

 

6) Správa o výstavbe v meste Tlmače za rok 2023 

Materiály boli komisii doručené.  Tento bod bol informačný.  

 

7) Zámer na prenájom parciel pod parkoviská k BD Slovanská ul. 36/27, Tlmače-Letura 

s.r.o. (SMM) 

 

Komisia zámer prerokovala.  K tomuto boli neboli žiadne otázky. 
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Za: (7) Ing. Lenka Ševcová, Ing. Marek Kotrus, Mgr. Martin Považan, Peter Havran, Zdeněk 

Kupka, Ing. Kamila Stráňovská, MUDr. Rastislav Kubica  

Proti: 0 

 

8) Priamy prenájom – výsledky zámerov č. 02/PN/2024-08/PN/2024 (SMM) 

Podľa informácie od p. Holíkovej Kristíny sa garáže v meste nedarí obsadzovať. Stále máme 

tri k dispozícii. Pani Pomothyová má záujem o prenájom kancelárie, kde chce prevádzkovať 

kozmetický salón.  

Za: (7) Ing. Lenka Ševcová, Ing. Marek Kotrus, Mgr. Martin Považan, Peter Havran, Zdeněk 

Kupka, Ing. Kamila Stráňovská, MUDr. Rastislav Kubica  

Proti: 0 

 

9) Úprava príspevku pre CVČ 

Komisia prerokovala a schválila úpravu príspevku pre všetky centrá voľného času v rovnakej 

výške 30,- €  na jedného žiaka na rok 2024.  

CVČ Levice – 25 žiakov (750,- €) 

Katolícka škola sv. Vincenta de Paul Levice – 3 žiaci (90,- €) 

CVČ Nová Baňa  - 1 žiačka  (30,- €) 

 

10) Záver 

Po prerokovaní všetkých bodov p. Ing. Lenka Ševcová poďakovala komisii za účasť a zasadnutie 

bolo ukončené.  

 

V Tlmačoch dňa: 10.4.2024 

Predseda komisie: 

Ing. Lenka Ševcová                .................................................. 
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Zapisovateľ: 

Ing. Martina Jelínková ................................................... 

 

 

 

 

 


